



B M B I N V E S T M E N T B A N K

Public Announcement relating to Bahrain Middle East Bank B.S.C.

23 February 2017

Imminent Offer to Take Over BMB Shares

The Board of Bahrain Middle East Bank B.S.C. ("BMB") would like to inform the shareholders of BMB that it is in the preliminary discussions with AN Investment W.L.L. ("ANI") in relation to a potential offer by ANI to acquire all the outstanding shares of the issued share capital of BMB (other than those shares already owned by ANI and the parties acting in concert with it).

No formal documents have been signed and no material terms agreed. BMB has appointed an independent financial advisor to advise the Board on the offer.

The potential offer has not been finalized and shareholders of BMB and/or investors should note that the potential offer may or may not materialize and are advised to exercise caution when dealing in BMB's shares.

BMB expects to make further announcements on the progress of the potential offer in accordance with the requirements of the TMA module of the CBB rulebook and CBB Disclosure Standards

Ritchie Skelding

Chief Executive Officer

Duly authorised signatory

for and on behalf of

Bahrain Middle East Bank B.S.C.

يود مجلس إدارة بنك البحرين والشرق الأوسط ش.م.ب. "البنك" أن يعلن تمساهمي البنك بأنه في طور المناقشات الأولية مع إيه ان انفستمنت ذ.م.م. "ان" فيما يتعلق بعرض محتمل من قبل ان للاستحواذ على كل من الأسهم القائمة من رأس المال الصادر للبنك (عدا عن الأسهم التي تمتلكها ان والأطراف التي تعمل باتنسيق معها).

لم يتم التوقيع على أي وثائق رسمية وكذلك لم يتم الاتفاق على أي شروط أساسية أو مهمة. وقد عين البنك مستشار مالي مستقل لتقديم المشورة إلى مجلس إدارة الشركة حول العرض.

إن العرض المحتمل لم يتم الإنتهاء من إعداده بصورة نهائية، وعلى مساهمي البنك و/أو المستثمرين ملاحظة ان العرض المحتمل قد يتحقق أو لا يتحقق، ولذلك ننصح بكوني الحذر عند التعامل في أسهم البنك.

يتوقع البنك أن يصدر المزيد من التصريحات عن تطورات هذا العرض المحتمل وفقاً لمتطلبات الفصل الخاص بشأن الاستحواذ والاندماج ضمن دليل مصرف البحرين المركزي الإرشادي وكذلك معايير الإفصاح والنشر الصادرة من قبل مصرف البحرين المركزي.

